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Geschiedenis
Toeristika is de oudste, nog bestaande studentenclub in Mechelen.
Onze club werd in het jaar 1965 opgericht door stichter Achilles
Schepens. Hij had het niet zo gemakkelijk, aangezien Coloma
slechts uit 2 jaren bestond en er de eerste jaren een gemiddelde
van 20 eerstejaars- en 7 tweedejaarsstudenten waren.

In die eerste jaren was het stamcafé van Toeristika een kleine
onbekende kroeg vlakbij de campus. In het jaar 1968-1969 kwam
Toeristika terecht in ‘Den Barcelone’. Een uiterst bekende kroeg in
Mechelen. Toeristika had de eer om te gedijen onder de vleugels
van Robert en Rika tot hier in 2010 helaas een einde aan kwam.
‘Den Barcelone’ was 40 jaar lang dé thuisbasis van Toeristika en tot
op het heden zal menig lid hier met een warm hart aan
terugdenken.

Omdat de club toen nog klein was werden alle TD’s en Cantussen in
Den Barcelone gehouden. De club is beginnen groeien en met een
gemiddelde van 50 schachten per jaar behoorden we al tot de
grootsten van Mechelen. Sinds 2010 heeft Toeristika Den
Boesjkammeree als stamcafé. Hier geven we de beste TD’s van
Mechelen en omstreken!



Beste Toeristikanen,

 Wat is de tijd snel gegaan! Niet lang geleden leerde ik veel van jullie kennen op
de doop van 2018-2019 (kusjes aan Jessie en Lars). Op dat moment kon ik me
nog niet inbeelden hoeveel Toeristika voor mij zou betekenen. Maar, wat ik in
de voorbije jaren heb kunnen vaststellen is dat Toeristika niet voor iedereen
hetzelfde is. Voor sommige is het een vriendengroep, voor sommige is het een
familie, voor sommige is het een verre maar mooie herinnering. Maar voor mij
is/was Toeristika toch vooral het volgende: “Een plaats waar ik ongelimiteerd
mezelf kon zijn” - end quote. Iedereen weet dat ik me weleens kon verspreken
of dat ik af en toe weleens een domme uitspraak kon maken. Soms maakte ik
ook enorm goede mopjes tijdens de cantus waar ik dan tot verbazing alleen
zelf mee moest lachen. Het mooie hieraan is dat ik ondanks mijn regelmatige
falen toch altijd het gevoel heb gehad omringd te zijn door mensen die net
zoals ik enorm veel houden van de club en in aanvulling: vrienden voor het
leven. 

Door deze aanmoediging is het nooit moeilijk geweest om enorm hard mijn
best te doen als Praeses om alle activiteiten zo goed mogelijk te laten verlopen.
Want alles wat je erin steekt, krijg je er ook uit en dat geeft enorm veel
voldoening! Ik hoop dat de nieuwe generatie die voldoening ook zal hebben.
Soms is het hard werken, maar het is net dan dat je de mooiste herinneringen
maakt! Veel succes dus ook aan het nieuwe praesidium. Met Emma aan het
roer komt dat zeker in orde! 

Dat gezegd zijnde.. Danku toppertjes van het praesidiumjaar 2021-2022 om het
voorbije jaar meer dan geslaagd te maken. Het was echt plezant, zeker de
cantussen, het galabal en de kerstmarkt in Keulen vergeet ik nooit. Jullie
waren geweldig! en knap! en tof! enzovoort! Er zijn natuurlijk nog veel andere
mensen die ik ook moet/kan bedanken en jullie weten ook allemaal dat ik je
graag zie. Maar zonder mijn partnership met Ingo had ik nooit de zelfzekerheid
gekregen om het voorbije jaar vooraan te staan dus mercikes sexy beest
#doopteam55freverxxx 

Tot hier mijn afscheidsgroet, ciaokeeeees. 

Ut vivat, crescat et floreat Toeristika! 
Neel Cornelis 
Praeses 2021-2022



Liefste Toeristikanen,
Pro senioren, oud praesidia, commilitones,

2022-2023 was geen gemakkelijk jaar, het was letterlijk met vallen en opstaan. 
Waar moet ik beginnen? Ohja, dit jaar verwelkomde wij 40 nieuwe schachten,
waarvan 35 ontgroent! 

Eerlijk is eerlijk, dit jaar was ook heel mooi, goeie TD’s gegeven en ons rot
geamuseerd op de paintball, nog meer TD’s gegeven. Ohja de jenevervoetbal
tegen de Wesp hebben we weeral verloren, maar wel goed gedronken. 
Ik ben zelfs getrouwd met de vent van mijn leven, die ik natuurlijk ooit in de
kelder van den Boesj heb opgescharreld tijdens een TD. 

Alleen dat opstaan is nog niet volledig gelukt. Ons geliefde cafe den Boesj sloot
zijn deuren, ik zou liegen als ik zeg dat het geen impact gehad heeft op ons.
We gingen van Boesj, naar Hacienda Bar, naar 2 malig de Planeet. Jammer
genoeg hebben wij nog altijd geen nieuw clubcafe en hangt ons mooie schild te
schitteren in mijn woonkamer. 
Maar toch bleven onze 40 frisse schachten overal naar toe komen! Natuurlijk
ook al ons oud en commilitones. 

Ik ben heel blij dat ik de fakkel van Neel heb mogen over nemen en mijn
praesidium ook heb zien groeien, zodat zij de toekomst kunnen verzekeren (
hopelijk dan toch 😉 ) 

Ik wil mijn praesidium dan ook bedanken voor afgelopen academiejaar:
Merci Disco aka Jens, vice praeses 22-23!
Merci Anais, quaestor 22-23!
Merci Milan, schachtentemmer 22-23!
Merci Evelien, feestleider 22!
Merci Ingo, schachtenmeester ad interim 

Okey bye 
Ut vivat, crescat et floreat Toeristika! 
Emma Geypen
Praeses 2022-2023



Meet 
Jens Marteaux
(Disco)

Opkomer

 Heyo! Ik ben Jens Marteaux, maar jullie kennen me vast beter als Disco! Ik ben 20 jaar en ik
studeer Information Management & Security. Ik ben een groot feestbeest en je zal me ook al
wel gezien hebben op bijna elke TD! 

Ik kom op als Praeses.
Na een jaar Vice-Praeses te zijn heb ik beslist om nog eens op te komen als Praeses. Ik heb
enorm genoten van dit jaar, vooral van de cantussen voor te zitten en ik wil dat volgend jaar
opnieuw doen, samen met de verantwoordelijkheden die bij de Praeses horen. Ik heb veel
geleerd en ik ben helemaal klaar om er een fantastisch jaar van te maken, zowel voor nieuwe
als oude leden!

MIjn favoriete toeristika moment?
Mijn favoriete activiteit van dit jaar was zeker de doopcantus. Het was de eerste cantus die ik
mocht voorzitten en ik heb er zo veel plezier aan gehad!



Meet 
Brik De Smet

Opkomer

Goedendag allemaal! Mijn naam is Brik De Smet, 22 jaar en 2e jaar student Accountancy-
Fiscaliteit. Mogelijk zal je mij al gezien hebben op de verschillende TD’s in Mechelen alsook de
cantussen & activiteiten van Toeristika. 

IK GA OPKOMEN ALS VICE-PRAESES.
Mijn reden om op te komen is simpel: gezien ik dit jaar dankzij Toeristika een hele reeks
geweldige vrienden, herinneringen, feestjes etc. heb mogen mee maken wens ik deze zaken
voor te zetten voor zowel oud als nieuw in het academiejaar 2023-2024. Dit onder de functie
Vice-Praeses, hiermee kan ik vanuit de kennis van mijn studie de financiële stabiliteit en groei
van de club garanderen door deze overzichtelijk op te stellen en bij te springen waar nodig. 

MIJN FAVORIETE TOERISTIKA MOMENT?
Een moment dat mij als opkomer volledig heeft overtuigd is de ontgroeningscantus, tijdens
deze cantus heb ik mij enorm hard geamuseerd en gezien hoe plezant het is om volwaardig
deel uit te maken van deze club.



Meet 
Cédric Sermeus
(Cé)

Opkomer

Yoooo hallokes mensen, it is me, de Cé. Voor de onbekenden: Cédric Sermeus. Aangenaam
kennis te maken! Ik ben 23 jaar, en ben werkende in het vaste team van Otomat op de
vismarkt. Ik hou van lekker dansen op goeie technoplaatjes, maar eikeba hoe vies is bier aub?
Respect aan jullie allen but I ain’t joining the beercult… Sorry maar op feestjes drink ik graag
een cocktaileke dan, zonder de mix. 

IK GA OPKOMEN ALS SCHACHTENTEMMER.
Ik kom dit jaar op voor de functie schachtentemmer. Ze hebben mij dit aangeraden na ik op
de ontgroeningscantus mijn enorme klep heb opengezet. Ik excuseer me nogmaals voor de
vreselijke hoofdpijn van erna.
Waarom ik dit uiteindelijk doe? Ik dacht het team van toeristika te komen versterken, en er
gewoon weer een topjaar van te maken! En met mijn luide stem is deze functie perfect.

MIJN FAVORIETE TOERISTIKA MOMENT?
Wodeh ik heb zoveel goeie momenten meegemaakt, moeilijk om er eentje uit te pikken. Ik kies
gewoon mijn goaltje dat ik heb gescoord met de voetbal met een gebroken enkel (CR7 je weet
toch). Volgende keer nog eentje zonder een enkel die kapot is!



Meet 
Kato D'hoedt

Opkomer

Hey hoi, Ik ben Kato D'hoedt, ik ben 20 jaar en ik ben momenteel bezig aan mijn 2e jaar
accountancy-fiscaliteit. Ik ben iemand rustig, maar ik hou ook zeker van de leuke energie die
hier bij Toeristika rondhangt. Als je me tegenkomt ga je me of met een boek in de hand, of
met een lekker drankje in de hand zien.

IK GA OPKOMEN ALS SCHACHTENMAESTER.
Waarom? Het is voor mij belangrijk dat alle leden, maar vooral de schachten, een goede tijd
hebben. Ik wil er daarom ook voor kunnen zorgen dat ik het hen zo aangenaam mogelijk kan
maken, want soms kan het toch wel een beetje heftig zijn. Ik zou er ook graag voor willen
zorgen dat ik voor hen zeker een aanspreekpunt ben voor wanneer zij iemand nodig hebben
om mee te babbelen.

MIJN FAVORIETE TOERISTIKA MOMENT?
Voor mij was mijn favoriete moment toch wel de ontgroeningscantus. Het was een wilde en
zotte avond waar iedereen zich heeft kunnen amuseren.



Meet 
Mirte Janssens

Opkomer

Heyhey ik ben Mirte Janssens, 19jaar en ik zit in mijn eerste jaar Media en
entertainmentbusiness. Ik ben een energiebom en een echte babbelaar. Op feestjes weet je
me ook altijd te vinden met een pintje in de hand. 

IK GA OPKOMEN ALS SPOCUL.
Ik kom op als spocul Waarom? Dat Toeristika de enige echte feestvereniging is, weet iedereen
en dit moet zeker zo blijven, maar ik wil er ook graag voor zorgen dat er ook nog genoeg
andere superleuke activiteiten zijn en we ook op deze momenten megaveel plezier kunnen
maken! 

MIJN FAVORIETE TOERISTIKA MOMENT?
Mijn favoriete moment van dit jaar is toch wel de bierkoning(in) cantus winnen.



Meet 
Sam Toorians

Opkomer

Heyhey, mijn naam is Sam Toorians, 22 jaar, en ik studeer interieur vormgeving. Ik ben een
positieve en creatieve meid met een passie voor sporten en gezond leven. Ik hou ook enorm
van feesten en omringd zijn met vrienden dat maakt mij erg gelukkig. Je zult me ook vaak wel
met een lekker cocktail vinden op de TD's

IK GA OPKOMEN ALS  PR AB-ACTIS.
Waarom? Ik vind het leuk om creatief bezig te zijn en om mijn steentje bij te dragen voor
toeristika omdat ik het belangrijk vind om een goede uitstraling te geven aan de socials van
toeristika. Verder vind ik het ook leuk om mee te denken in activiteiten en om deze mee aan
te kleden.

MIJN FAVORIETE TOERISTIKA MOMENT?
ik denk dat dat het moment was dat ik tijdens de mijn eerste cantus jarig was en ik samen met
mijn temmer Milan een ad fundum mocht doen op mijn 22ste jaar



Sfeerbeeldjes



Woordzoeker



We willen jullie bedanken om aanwezig te zijn op onze activiteiten. 
En wensen jullie alvast een super tof jaar toe . Tot op de volgende
activiteit!

Veel liefs Opkomers 2023-2024

OP NAAR EEN MOOI JAAR


